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Referat skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 
Onsdag d. 15. juni 2023 kl. 17.00 – 18.00 

 

 

  

Bestyrelsen bød hjertelig velkommen til ny skoleleder Rie Storm, som tiltrådte torsdag den 1. juni 2023. Rie, 
som kommer fra en stilling som souschef i Odense Kommune, fortalte at hun er blevet taget rigtig godt imod 
på skolen og at hun glæder sig til den kommende tid.  
 
Alle forældrerepræsentanter præsenterede sig herefter og fortalte hvorfor de hver især havde valgt at træde 
ind i bestyrelsesarbejdet.  
 
 
 
1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 3. maj 2023 
Referatet blev er godkendt. 
 

 
2) Forperson - status over skoleåret 
Anne gjorde status over skoleåret 2022-23 med afsæt i en plakat, som hun havde lavet. Herunder nogle ud-
drag fra gennemgangen af skoleåret: 
 
Hvad har vi arbejdet med i år i skolebestyrelsen? 

• Principper 

• Principskabelon 

• Principper om mobil og fravær 

• Igangsat princip om trivsel 

• Har været ned i fondsansøgning  
 
Herudover har vi haft fokus på  

• ML (mangfoldige læringsmiljøer) 

• PLF 

• Low Arousal 

• Ansættelser 

• Budgetopfølgning 

• Fælles ramme 

• Skoleudviklingssamtaler 

• Evaluering af ML (Rambøll) 

• Meddelelsesbøger 
 
Politisk 

• Høringssvar til BUU 

• Deltagelse i dialogmøder i august, november, april og maj. 
 
Bestyrelsen drøftede hvordan årsberetningen kommer bedst ud til forældrene på Thurø Skole og blev enige 
om at lave en video, som sendes ud i AULA. 
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3) Orientering 
Ledelsen 
 
Skole-hjem-samarbejdet 
En kort orientering om afholdt forældremøde på 1. årgang med fokus på trivsel og kommunikation. Det var 
et vigtigt møde, hvor vi sammen blev klogere med henblik på hvad vi gør fremover.  
 
Skoleårets planlægning 
Vi er nået langt i forhold til fagfordeling, skemaer, planlægning af arbejdstid etc. Vi forventer også i år at 
kunne sende skemaer ud inden sommerferien til alle.  
 
Personalenyt 
Vi har ansat to nye børnehaveklasseledere. Den ene stilling besættes af Rikke H. Nicolaisen. Vi forventer snart 
at kunne offentliggøre hvem den anden nye børnehaveklasseleder er.  
 
Der er opslået to pædagogstillinger, som forventes besat i løbet af uge 26, hvorefter der også kan meldes ud 
herom. 
 
 
Medarbejderne 

• Om skoleudflugten 25. maj 2023 
Det blev en rigtig god dag til Christiansminde for både store og små. Vi vil en anden gang have mere 
fokus på at være på tværs i alder, så de store elever og de små elever kan være mere sammen hele 
dagen.  

• Martin har fået fondsansøgning igennem på 15.000 kroner, som bliver brugt på et rullende værksted 
(Engineering i skolen), så vi ikke er så bundet af vores Natur og teknologi-lokale, som i løbet af foråret 
benyttes af F-SFO. 
 
 

4) Sammen om skolen 
En kort tilbagemelding til bestyrelsen om mødet på Christiansminde den 31. maj 2023 (v. Maria, Martin, 
René). 
 
Vi hørte et godt oplæg fra Louise Klinge inden vi skulle drøfte visionerne og udveksle tanker og ideer i grup-
perne. Louise Klinge talte om 6 principper (behovet for tryghed, autonomi, kompetence, samhørighed, be-
vægelse og føle at man bidrager). 
 
Vi tre var fordelt i tre forskellige grupper efter anvisning. Vi havde drøftelser i grupperne, som bl.a. var sam-
mensat af skolefolk, repræsentanter fra BUPL, DLF, Skolelederforeningen, politikere mm. Der er i øjeblikket 
særlig opmærksomhed på at flere og flere børn er i mistrivsel, hvilket også skal tænkes ind i ny børne- og 
ungepolitik.  
 
 
5) Afslutning og tak for i år 
Rie takkede hele bestyrelsen for indsatsen i dette skoleår. En særlig tak blev givet til Martin for tro tjeneste 
gennem fire skoleår.  
Lise Høgsberg-Davidsen afløser Martin i bestyrelsen til august, hvor bestyrelsen konstituerer sig. 
 

 
Referent René 


